
Sarri� reclamar� que s'aclareixi el futur del centre de

visitants

L'alcalde de Sarri� de Ter, Roger Torrent (ERC), reclamar� al Consell Comarcal del Giron�s una reuni� immediata

per aclarir si el Consell busca un nou empla�ament per al centre de visitants, tal com va suggerir el president

del Consell, Jaume Busquets (CiU).

Segons el conveni que es va signar quan es va decidir instalálar l'equipament a Sarri�, al cap de cinc anys de la

seva ober tura es constituiria una comissi� per valorar-ne el funcionament. Els cinc anys acaben el 2015.

Torrent admet que els resultats del centre de visitants no han estat f ins ara els idonis. Ho atribueix al context de

crisi, per� tamb� considera que tampoc s'ha fet tot el que es podria haver fet per dinamitzar-lo. De les paraules

del president del Consell en el programa Parlem-ne de Televisi� de Girona, en qu� considerava que a la ciutat de

Girona el centre de visitants hauria treballat Òtres o quatre vegades m�sÓ, Torrent defensa que l'equipament pot

estar Òen qualsevol municipiÓ i que Òno cal concentrar-ho tot a Girona.

L'alcalde lamenta tamb� les formes. Diu que en el centre de visitants hi ha implicats el Consell Comarcal,

l'Ajuntament, la Generalitat i la Uni� Europea. Espera que les paraules de Busquets fossin Òuna apreciaci�

personalÓ i que no s'hagi estat treballant per al trasllat a esquena de Sarri�. En l'entrevista, Busquets va

expressar la voluntat que la promoci� tur�stica de la comarca es fes des de Girona, i va assegurar que ja s'est�

treballant amb la capital per fer-ho possible a par tir de l'any vinent.
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